

DCHL (Singapore) Rules and Regulations

1. The applicant must be 18 years old and above, and is not an undischarged bankrupt.
2. The applicant is an independent entity and NOT an employee, agent or representative of DCHL (Singapore) (hereafter referred to as the Company); and is NOT authorized to act on behalf of or bind the Company or its affiliates, shareholders, directors, managers or employees.
3. Upon application and submission of the Distributor Application Form, the applicant is required to make a payment of S\$70 (inclusive of GST) for registration and to purchase the DCHL-eDC Card (inclusive of 200 value points) and Sales Kit. In the subsequent years, Distributors are required to make a payment of S\$20 (inclusive of GST) for renewal of Distributorship.
4. The Distributorship is valid for a period of 12 months from the date of approval by the Company and renewal is subject to the Company's Rules and Regulations.
5. Please provide the following documents for renewal of corporate Distributorship:
 - (a) A latest copy of Registry of Companies and Business (RCB) certificate,
 - (b) Details of owner(s) and shareholders,
 - (c) Corporate bank statement,
 - (d) Applicant's Identity card (NRIC) and
 - (e) Details of the person managing the network marketing aspects of the company.
6. The Distributor shall honestly and truthfully represent the quality, value and performance of Lampe Berger / ESTEBEL to potential customers and to reflect the integrity of the Company through words, actions and conduct. He/She shall not make any statements, claims or representations to customers unless so stated in the materials provided by the Company. He/She shall be fully and solely responsible for any statements, claims or representations made without the Company's consent.
7. In sponsoring more Distributors to join the network, the Distributor shall truthfully and honestly portray the earning potential of the Company's Marketing Plan and shall make no specific earning representations or income guarantees. He / She shall not force or threaten to induce any prospective individual to be a Distributor of the network.
8. The Distributor shall not display or sell any of Lampe Berger / ESTEBEL products at any retail shops, outlets or counters, shopping complex or departmental stores without prior written consent from the Company.
9. The Distributor must note that any written or printed materials, brochures, catalogues or magazines bearing Lampe Berger / ESTEBEL trade name, logo or trademark are properties of the Company. Any reproduction of such materials without prior consent from the Company is strictly prohibited.
10. The Company reserves the right and authority to reject any application without assigning any reason whatsoever and take whatever action deemed fit and necessary against any Distributor at any time for non-compliance, breach and/or violation of any Company's Rules and Regulations or government laws.
11. All Distributors shall abide by all Rules and Regulations currently enforced by the Company, and agree that the Company reserves the right and authority at any time to amend, alter, add or delete any Rules and Regulations as deemed fit and necessary without prior notice.

亮碧思集团 (新加坡) 事业规章

1. 申请者必须年满18岁或以上，同时也是未经宣告破产者。
2. 申请者属于独立个体户，并非亮碧思集团（新加坡）[简称“公司”]的员工或代理人，为此没有权力代表或约束公司及其机构、股东、经理人和员工。
3. 在呈交经销商申请表后，经销商必须缴付S\$70（包括消费税）作为注册费用，购买eDC卡（每张eDC卡附有200储值点数）和亮碧思[事业手册]的费用。经销商必须缴付S\$20（包括消费税）作为第二年更新经销商会员费。
4. 经销权的有效期为十二个月，从公司批准即日起立即生效。更新经销权以公司[事业规章]为准。
5. 以公司名义经营的人士在更新经销权时必须提供以下的文件：
 - a) 公司商行注册局证明书，
 - b) 公司所有股东详情，
 - c) 公司银行账户，
 - d) 申请者身份证，
 - e) 公司经营组织网络的负责人姓名。
6. 经销商必须真实和诚恳地介绍公司产品产品的质量、价值和其功能，也必须通过其言行以真正反映公司的完整性。经销商将以公司所提供的资料向顾客说明，而在未得到公司的准许下擅自发表额外声明，经销商本人必须承担所有的责任。
7. 在招揽新经销商加入网络或组织时，经销商本人必须诚实的描述公司[事业发展计划]的赚钱收入优势，且不作任何夸大保证。经销商不可使用任何武力或恐吓来迫使任何人加入其组织或网络。
8. 除非获得公司的正式和书面许可，经销商被禁止在零售商店、商场、百货公司或任何公共场所展示或销售任何 Lampe Berger 和 ESTEBEL 产品。
9. Lampe Berger 和 ESTEBEL 为公司的注册商标。用以销售及含有 Lampe Berger 和 ESTEBEL 商标的印刷品、册子、产品目录和介绍、杂志和刊物等任何形式皆都属于公司所拥有，除非获得公司的正式和书面许可，否则任何擅自自行复制和印刷是“严厉禁止”。
10. 公司对新申请者保有拒绝而不附上任何原因解释之权利。在任何时候和情况下经调查和证实后，若经销商被发现不遵守、破坏或/和违反公司任何[事业规章]的条款、政府法律和章程，公司保有暂停或终止经销商的经销权，并对有关的经销商采取一切适当和必要的措施。
11. 经销商必须严格遵守公司[事业规章]的所有条款。公司保有绝对的权利在任何时候和未先通知经销商的情况下更改、修正或删除公司的[事业规章]的任何条款。

DCHL
www.dchl.com.sg

DIGITAL CROWN HOLDINGS PTE LTD
100 Beach Road, #02-06 Shaw Tower, Singapore 189702
www.dchl.com.sg

DISTRIBUTOR APPLICATION FORM 经销商申请表

D.C.H.L. 亮碧思集团

